
Interpelacja z dnia 16 lutego 2021

Interpelacja w sprawie badania jakości wody jez. Dziekanowskiego. 

W nawiązaniu do odpowiedzi z dnia 18.01.2020 r. (BRM.0003.48.2020) na złożoną interpelację proszę o udzielenie
informacji w poniższym zakresie. 

1. Czy Urząd jest w posiadaniu dokumentów świadczących o utworzeniu w 2010 roku kąpieliska nad jeziorem
Dziekanowskim? W konsekwencji, czy Urząd jest w posiadaniu dokumentów z 2013 roku świadczących o likwidacji
wspomnianego kąpieliska? 

2. Czy Urząd Miejski, w trosce o zdrowie mieszkańców, ma możliwości zlecenia badań wody w jeziorze Dziekanowskim
przez firmę zewnętrzną (poza sanepidem)? 

3. Kiedy po raz ostatni przeprowadzane były, na zlecenie Urzędu, badania wody w jeziorze Dziekanowskim? 

4. 10 września 2020 r. podczas wspólnego posiedzenia Komisji Społecznej, Technicznej oraz Planowania i
Zagospodarowania Przestrzennego mieszkańcy zgłaszali problem spuszczania ścieków z okolicznych posesji do jeziora
Dziekanowskiego. Czy Urząd podjął się zbadania sprawy?
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